
Protokół nr 9/2025 

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji Europejskiej 

odbytego 4 lutego 2025 roku 

 

 

 Edyta Krefta - przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji 

Europejskiej otworzyła posiedzenie i po powitaniu radnych oraz gości stwierdziła, iż 

zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 6 radnych, co wobec 

składu Komisji wynoszącego 7 osób stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
W posiedzeniu uczestniczyła: 

1. Halina Zielonka - Skarbnik Powiatu 

2. Adrian Wenta - Wicestarosta Lęborski 

3. Danuta Fedyniak - Sekretarz Powiatu 

 
Porządek obrad: 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie: 

a) zmiany budżetu Powiatu Lęborskiego na 2025 rok, 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Lęborskiego na lata  

2025-2036, 

c) wyrażenia zgody na przyjęcie od Wojewody Pomorskiego zadań publicznych  

z zakresu administracji rządowej. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

3. Sprawy różne. 

Ad.1 

a) 

Radny Ryszard Wenta nawiązał do deklaracji złożonej w październiku 

ubiegłego roku, iż Komisja do projektu zmiany budżetu będzie otrzymywała 
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dodatkowo wykaz operacji, które składają się na zmianę budżetu. Stwierdził, iż jeden 

raz taki wykaz został radnym przedstawiony, natomiast przy obecnym projekcie 

zmiany uchwały budżetowej radni tego nie otrzymali. Zapytał, z czego to wynika i czy 

jest do duży problem dla Pani Skarbnik.  

 

Pani Halina zielonka – Skarbnik Powiatu przekazała, iż w tym przypadku nie 

sporządziła takiego wykazu, gdyż jest to bardzo krótka uchwała, która obejmuje 

jedynie  cztery operacje.  

Radny Ryszard Wenta stwierdził, iż skoro są to tylko cztery operacje to tym 

bardziej można było taki wykaz przygotować. Dodał, iż nie chciałby aby złożona 

obietnica nie poszła w zapomnienie.  

 

Pani Halina Zielonka – Skarbnik Powiatu poinformowała, iż przygotuje taki 

wykaz i przekaże radnym.  

 

Radna Teresa Ossowska-Szara stwierdziła, iż skoro są tylko cztery operacje to 

lepiej dla Pani Skarbnik, gdyż mniej czasu jest potrzebne na przygotowanie takiej 

informacji. 

Kontynuując Skarbnik Powiatu przekazał, iż w przedstawionym projekcie 

uchwały zwiększa się wydatki w ramach dwóch projektów: Branżowe Centrum 

Umiejętności oraz „Cyberbezpieczny Samorząd”, których źródłem pokrycia są wole 

środki oraz przychody wynikające z rozliczenia środków, w tym unijnych.  

Ponadto w wyniku rozliczenia za rok ubiegły projektu BCU zmniejsza się 

dochody do wysokości planowanego wykonania tj. do kwoty 160.502,00 zł.   

Ostatnia zmiana dotyczy przeniesienia planu wydatków w wysokości 60.000 zł 

w ramach Starostwa z Referatu Promocji i Rozwoju do nowo utworzonego Referatu 

ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi.  

 

Radny Ryszard Wenta zapytał, czy nana jest już wysokość wolnych środków. 

Skarbnik poinformowała, iż na dzień dzisiejszy pila wolnych środków nie jest 

jeszcze znana.  
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Następnie radny Ryszard Wenta zapytał, kiedy został utworzony nowy Referat 

ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi i ile liczy osób.  

 

Pani Danuta Fedyniak – Sekretarz Powiatu poinformowała, iż nowy referat 

został utworzony w styczniu bieżącego roku na podstawie zamiany Regulaminu 

Organizacyjnego Starostwa. Referat liczy dwie osoby, jena osoba została przeniesiona 

z Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych, a druga z Wydziału Organizacyjnego. 

Dodała, iż w zakres zadań referatu będzie wchodziło między innymi rozliczanie 

wszystkich dotacji udzielanych przez Powiat organizacjom pozarządowym. Dodała, iż 

dotychczas środki w wysokości ok. 60 tys. zł co roku znajdowały się w planie 

wydatków Referatu Promocji i Rozwoju, gdzie nie były wydatkowane na podstawie 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. Przeniesienie ich do 

nowego Referatu ma na celu aby organizacje pozarządowe mogły wnioskować o środki 

na promocję powiatu w ramach art. 19a powyższej ustawy.  

 

Radny Ryszard Weta zapytał, czy referat został utworzony w ramach jakiegoś 

wydziały, czy jest to samodzielna komórka organizacyjna.  

 

Sekretarz Powiatu poinformowała, iż referat jest samodzielną komórką, która 

ma kierownika, a nadzór nad tą komórką sprawuje Sekretarz.  

 

Radny Marcin Brodalski zapytał, kto wcześniej zajmował się wydatkowaniem 

tych środków. 

Pani Danuta Fedyniak – Sekretarz Powiatu przekazała, iż środkami dot. 

promocji zajmował się dotychczas Referat Promocji i Rozwoju.  

 

Radna Teresa Ossowska-Szara zapytała czy dotychczasowy sposób 

przyznawania środków na promocję funkcjonował źle. Jej zdaniem było dobrze, ale 

Starosta ma oczywiście prawo dokonywać zmian w tym zakresie.  

 

Sekretarz Powiatu jeszcze raz podkreśliła, iż dotychczas dotacje na promocję 

powiatu przyznawane były z pominięciem ustawy o działalności pożytku publicznego  

i wolontariacie.  
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Radna Teresa Ossowska-Szara stwierdziła, iż jeśli tak było to należałoby to 

przedstawić radnym. 

 

Edyta Krefta – przewodnicząca Komisji poinformowała, iż mówiła o tym na 

ostatniej sesji.  

 

Komisja w obecności 7 radnych – jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 

powyższy projekt uchwały. 

 

b) 

Edyta Krefta – przewodnicząca Komisji poinformowała, iż projekt uchwały  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Lęborskiego na lata  

2025-2036 jest konsekwencją zmian omawianych przy zmianie budżetu Powiatu 

Lęborskiego na 2025 rok.  

Radny Ryszard Wenta zapytał jakich konkretnie zmian.  

Skarbnik Powiatu poinformowała, iż w załączniku Nr 1 do Uchwały dokonano 

następujących zmian w planie na 2025 rok: 

• zmniejszono dochody powiatu o kwotę  -    160 502 zł, •  

• zwiększono wydatki powiatu o kwotę     - 3 805 458 zł, •  

• zmniejszono wydatki powiatu o kwotę    -     60 000 zł, •  

• zwiększono przychody powiatu o kwotę  - 3 905 960 zł. •  

W załączniku Nr 2 do Uchwały (Przedsięwzięcia) uaktualniono limity wydatków 

przedsięwzięć w zakresie: 

1. Projektu „Utworzenie i wsparcie funkcjonowania nadmorskiego Branżowego 

Centrum Umiejętności z dziedziny energetyki odnawialnej (wiatrowej) 

realizującego koncepcję centrów doskonałości zawodowej” w 2025 r. –  

3 322 489 zł. 

2. „Cyberbezpieczny samorząd” w 2025 r.: 

• w części bieżącej        – 143 400 zł, 

• w części majątkowej  – 706 600 zł. 
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3. „Dostosowanie infrastruktury i wyposażenia SPS ZOZ w obszarze oddziałów 

położniczo-ginekologicznego, neonatologicznego i pediatrycznego oraz 

utworzenie ZOL” w 2025 r. – 8 711 233 zł. 

Komisja w obecności 7 radnych – jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 

powyższy projekt uchwały. 

 

c) 

Edyta Krefta – przewodnicząca Komisji poinformowała, iż projekt uchwały 

Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Wojewody 

Pomorskiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej radni otrzymali  

w materiałach na dzisiejsze posiedzenie. Dodała, iż jak co roku dotyczy on 

przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej na terenie Powiatu Lęborskiego.  

Komisja w obecności 6 radnych – jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 

powyższy projekt uchwały.  

 

Ad.2 

Komisja w obecności 6 radnych – 5 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym” 

przyjęła protokół nr 8/2025 z posiedzenia odbytego 24 stycznia 2025 roku. 

 

Ad. 3 

Radny Ryszard Wenta nawiązując do ogłoszonego przetargu na teren po byłym 

„złomowisku” przy ul. Słupskiej w Lęborku zapytał czy wpłynęły jakieś oferty i czy 

przetarg został już rozstrzygnięty.  

Tomasz Litwin – Starosta Lęborski (członek Komisji) poinformował, iż przetarg 

się nie odbył, gdyż nie wpłynęła żadna oferta. Dodał, iż przetarg był pisemny, jeden 

oferent wpłacił wadium ale nie złożył oferty. W związku z powyższym zostanie 

ogłoszony ponowny przetarg.  

 

Wobec zrealizowania porządku dzisiejszych obrad Edyta Krefta – 

przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.  

 

Protokołowała: 

Beata Młynarczyk  


